
13/2024 elektronska sjednica Upravnog odbora Hrvatskog karate saveza 

održana u terminu elektronskog glasovanja u ponedjeljak 04. studenog 2024. godine 

putem službene e-mail adrese karate.tajnistvo@karate.hr   

UPRAVNI ODBOR 
 
Poštovane kolege, 
 
sazivam 13/2024 elektronsku Sjednicu Upravnog odbora koja će se održati u terminu 
elektronskog glasovanja u ponedjeljak, 04.studenog 2024. godine od 8,00 do 12,00 isključivo 
putem email adrese: karate.tajnistvo@karate.hr 
 
Za ovu sazvanu elektronsku Sjednicu predlažem slijedeći Dnevni red: 
 
 1.       Kata timovi (registracije članova i prijave na natjecanja) 
 
Obrazloženje Ad1 prijedloga koji je ujedno prijedlog i Izborničkog stožera za kate a kojeg je 
razmatrala i prihvatila Stručno trenerska komisija. 
  
Stavlja se van snage dosadašnja odredba po kojoj se je kata tim mogao prijaviti s 
natjecateljima iz najviše dva kluba (do sada su dva člana morala biti iz istog kluba, a treći član 
se je morao dvojno registrirati). Ova odredba je između ostalog zastarjela jer je WKF u 
međuvremenu uveo i četvrtog člana kata tima što naš trenutni propis ne predviđa. Također,  
u WKF kategorijama postaje sve teže sastaviti kata ekipu s članovima istog kluba a koja bi 
postala konkurentna  za ostvarivanje plasmana na velikim međunarodnim natjecanjima, pa 
smo tako i ove godine imali primjer gdje pojedine kata ekipe uopće nisu imale nikakvog 
izgleda za ostvarivanje plasmana na posljednjem SP, no najbolji su nakon našeg izbornog 
postupka jer u HR nema konkurencije, odnosno do sada smo imali kata timove s članovima 
istog kluba, dok znatno kvalitetniji pojedinci nisu mogli biti registrirani dodatno niti za jedan 
klub koji bi od njih nekoliko kvalitetnih sastavio kvalitetnu ekipu.    
Ovakva dosadašnja odredba je u velikoj mjeri onemogućavala brojnije ustrojavanje i razvoj 
kata timova. Što je više prijavljenih kata timova s kvalitetnim natjecateljima, to je bolja i 
pozitivnija konkurencija, što posljedično dovodi do veće kvalitete i bolje konkurentnosti 
hrvatskih kata timova na međunarodnim natjecanjima u odnosu na danas gdje smo bez 
ikakve šanse! Ciljevi naših izbornika danas je nažalost proći prvo kolo. 
 
S gore navedenim u vezi, dozvolila bi se prijava kata tima sastavljenog od članova iz 4 
različita kluba, dakle 4 kvalitetna pojedinca. Svaki pojedinačni član bilo kojeg tima mora biti 
registrirani član Hrvatskog karate saveza. Kata tim se sastavlja na dobrovoljnoj bazi pojedinih 
članova, a za prijavu je dovoljno prijaviti ime kata tima koji ne mora imati nikakvu direktnu 
vezu sa bilo kojim pojedinačnim klubom ili pak uz suglasnost svih klubova koji sudjeluju u 
projektu, može se dozvoliti dvojna registracija iz 4 kluba za jedan klub. 
Prijava kata tima na natjecanja je važeća ukoliko članovi tima (natjecatelji) imaju pisanu 
suglasnost svog matičnog kluba koje se obavezno  prilažu u skladu s novim propisom prijave i 
nastupa kata timova.  Pisane suglasnosti matičnog kluba natjecatelja/natjecateljice u katama 
mogu se izdati na rok od godinu dana.  
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Kata tim koji će predstavljati Hrvatsku je onaj koji će izboriti najveći broj bodova u izbornom 
procesu. 
U slučaju identičnog bodovnog statusa dviju ekipa po završetku izbornog postupka gleda se 
međusobni meč, a ako je i to izjednačeno prijedlog  o predstavniku , kojeg donosi i obrazlaže 
izbornik selekcije ,  usvaja stožer u katama i predlaže UO HKS-a na verifikaciju. 
 
Dodatno obrazloženje: 
Želio bih naglasiti da ovaj prijedlog odluke nije ishitren niti sam ga sam osmislio. Prijedlog je 
dugo raspravljan, najviše između trenera koji ozbiljno ulažu u kate te prate trendove kako bi 
naši kataši i kata timovi bili što konkurentniji na velikim međunarodnim natjecanjima. 
Nakon rasprave trenera te nakon rasprave Stručno trenerske komisije, ovaj prijedlog sam 
uobličio te ga dajem Upravnom odboru na raspravu i razmatranje. 
Također, u Upravnom odboru, bez da bilo kojeg kolegu uvrijedim ili umanjim njegovu ulogu 
glede kata problematike, no mišljenja sam da je naš Damir zaista "duboko" u tome, te 
svakako molim za mišljenje svih, a posebno njega! Također, sve prijedloge uvijek dostavljam i 
članovima NO. Činjenica jest da oni nemaju pravo glasa, ali njihovo mišljenje se uvažava, pa 
bih posebno molio i kolegu Franju Mandarića koji je zaista duboko u problematici kata da 
također da svoj osvrt. 
 
Ukoliko nemate ništa za dodati ili napisati kao svoje mišljenje čime bi ste predložili drugačiju 
postavku ovog prijedloga, ljubazno vas molim da glasate sa SUGLASAN ili NISAM SUGLASAN s 
obrazloženjem. 
Unaprijed hvala na razumijevanju 
 
S poštovanejm, 
Predsjednik Cipek 
 
 
ZAKLJUČAK: 
Odazvali su se glasovanju u sazvanom terminu dana 04. studenog 2024. godine putem 
službene e-mail adrese: karate.tajnistvo@karate.hr članovi UO Saveza kako slijedi: 
Damir Barić, Denis Žderić, Danijel Kufner, Dario Keča, Mladen Vizinger, Nikola Škunca i 
Davor Cipek. 
 
 
Dana suglasnost i odluke usvojene su sa 7 glasova ZA, jednoglasno u sastavu svih članova 
Upravnog odbora Saveza.  
 
 

Predsjednik 
Davor Cipek 
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